
 

 
 
Grundejerforeningen Stubbegård 
 
Referat af bestyrelsesmøde d.18/9 2016 
 
Deltagere: 
Torben D. Jensen 
Henrik Kjærbye 
Flemming Nielsen 
Preben Rasmussen 
Leon Mikkelsen 
Annelise Friis Andreassen 
 
 
Valg af sekretær 

• Bestyrelsen har besluttet, at man vil aflaste Henrik i hans store arbejde med både at være kasserer 
og sekretær i grundejerforeningen og spørge om foreningens web-master fremover vil være 
sekretær, hvilket foreningens vedtægter giver mulighed for. Dette blev endelig aftalt d.d. 

 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde 23/7 2016 

• Referatet blev godkendt uden bemærkninger. 
 
 
Orientering fra formanden 

• Torben og Preben har sammen med Anne fra NCC  været rundt og besigtige stamveje og stikveje, 
og det er helt klart, at der er sket fejl. De bliver udbedret i år, men man har ikke fået nogen dato. 

• Beplantningen langs Stubbe Strandvej og popler og buske på de 2 veje mellem de grønne områder 
er blevet beskåret. 

• Der er pga brandfare udsendt breve til et par grundejere ang. fjernelse af kvas i skel og på 
matriklen. 

• Henvendelse fra REFA har medført at der er udsendt brev til de grundejere, hvor det er nødvendigt 
med beskæring af nedhængende grene, der ”generer” renovationsbilerne. 

• Der har været møde i ”Foreningen af fritidshusejere i Lolland Kommune”, hvor det blev præciseret 
at stole, borde, både og kajakker skal være fjernet fra diget inden udgangen af uge 42. 

• Foreningen har skrevet læserbrev ang. havvindmøller....se vedhæftede bilag. 
• Grundejerforeningen deltog med 3 medlemmer d.17/9 2016 på repræsentantskabsmøde i 

”Foreningen af fritidshusejere i Lolland Kommune”, hvor Vivi Henningsen blev genvalgt som 
formand og regnskabet blev godkendt. 

• Fremsendt budgetforslag 2017-2019 fra Lolland Kommune til Drænlag Næsby Strand er godkendt. 
• Der har hen over sommeren været en del klager over 2 løsgående hunde, der har skræmt både 

mennesker og dyrevildt, men det har løst sig selv, da ejeren af hundene er fraflyttet området. 
 
 



 
Orientering fra kassereren  

• Regnskab følger budgettet. 
• Vedr. tvangsslåning af græs har alle betalt UDEN rykker. 
• Bankskiftet er næsten effektueret. Mangler kun at sælge Jyske Bank aktierne, så kan kontoen 

lukkes. 
 
 
Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

• Intet at bemærke. 
 
 
Kommende aktiviteter 

• Intet at bemærke. 
 
 
Grøn dag 

• Dato for grøn dag 15/10 2016......se vedhæftede bilag. 
• Der skal bla ordnes ved legepladsen, og beskæres ved stam-og stikveje. 
• Bestyrelsen håber rigtig mange vil tilmelde sig til formanden og deltage, så området kan forblive i 

pæn og ryddelig stand. 
 
 
Eventuelt 

• Intet at bemærke. 
 
 
Næste møde 

• Afholdes 19/11 hos Preben i nr. 165 
 
 
Referent 
Annelise Friis Andreassen 
Sekretær 
 
 
 
 
 


